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Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkaric6w Wloclawka zwracar:l sig z uprzejmq proSb4 o przyl4czenie
do miejskiej sieci cieplowniczej MPEC wlaScicieli i administrator6w nieruchomosci i dom6w
jednorodzinnych w dzielnicy KOKOSZKA. pr,4tl4czenia do sieci to przede wszystkim
rvygoda dla odbiorc6w. zdarza sig, 2e obok budynk6w mieszkalnych przebiega siec
cieplorvnicza. a budynek do sieci niejest podlqczany. Jest jeszczejeden bardzo wa2ny aspekt
- ochrona Srodowiska. Mieszkaricy wymienili zr6dla ciepla z opalu wgglem ,,kopciuch,,
na ogrzewanie gazowe. Wszyscy s4 zaniepokojeni wprowadzaniem zmian prawnych

d,vrektvr.va w sprawicr charakterystyki e nergetycznej budynk6w (HptlD). Z,miany
te sq w-vrokiem na clgrzewanie gaz-em i to r,v szybkim tempie. Wyraznym znakiem sq te2
wiarygodne prognozy cen gzvu w najbli2szych latach (wynikajqce z nadcho dz4cego systemu
ETS2), kt6re nazywaj4 rzeczy po imieniu - obecna inwestycja w gzjest "Gazow4 pulapk4,,.
Na tle tych prognoz inwestycja w gaz dlugoterminowo wydaje sig by6 nieekonom iczna
dla inwestor6w. Mieszkancy powinni miei mo2liwoSi skorzystania z ciepla sysremowego
z MPEC (nie kazdego bgdzie stai na wprowaclzenic- technologii grzewczvch. np. poulp ciepla
cz1.' pane I i sl<.rneczn1.'c h).
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